
  
 
 
 

 
 
Amendement 1e halfjaarrapportage 2024 
 
Betreft: Versobering aanpak van Rijnweg 
 
 
De gemeenteraad bijeen op 09-07-2024 
 
De fractie van Rijswijks Belang stelt voor om de passage in het raadsvoorstel 1e halfjaarrapportage die 
thans luidt als:  
 
“ Het verhogen van het krediet 
project verkeersveilig inrichten Van Rijnweg 
 door het toekennen van het krediet van 1,7 miljoen”  
 
Weg te laten uit het raadsvoorstel en hierover niet langer een zinsnede op te nemen.  
 
En de Begroting 2024-2026 hierop aan te passen.  
 
 
Rijswijks Belang                 CDA 
Marc Weterings.               Menno van Enk 
 
Toelichting 

- In de Raad is met de motie Veilige van Rijnweg op 21 september 2023 met meerderheid 
besloten de van Rijnweg open te houden en zo snel mogelijk duidelijke snelheidsbeperkende 
maatregelen te nemen met een herinrichting waarbij de veiligheid van langzaam verkeer voorop 
staat; 

- In de raad was bij het indienen van de motie  niet de intentie dat voor het hele gebied rondom 
de van Rijnweg snelheidsmaatregelen genomen zouden worden of herinrichting van het gebied 
plaats zou vinden ter waarde van maar liefst  1,7 miljoen; 

- Ondergetekende partijen stellen zich op het standpunt dat het  plaatsen van drempels en 
bloembakken en het aanhouden van een 30km zone ( enkel ) op de van Rijnweg  tot de 
gevraagde snelheidsmaatregelen behoren; 

- De kosten van deze meer sobere maatregelen moeten nu eerst onderzocht worden en 
vervolgens voorgelegd worden aan de Raad zodat budget vrijgemaakt kan worden; 

- De dekking voor deze kosten dient gevonden te worden binnen de lopende begroting Verkeer 
en Vervoer. 


